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Protokoll styrelsemöte 
Linköpings Koloniträdgårdar  
org nummer 822003 - 6407 
23 januari 2024 

Närvarande Annette Ingvarsson, ordförande (med från punkt 5) 
Örjan Roos, kassör 
Gerd Wennberg, Emmalund, suppleant 
Pierre Svensk, Valla, ledamot 
Annika Trygg Carlsson, Valla, suppleant 
Elisabeth Eriksson, Ådala, ledamot, vice ordförande 
Robert Licardo, Ådala, suppl. 
 

Ej närvarande Linda Tilly, Emmalund, ledamot  
Samir Barsom, Ullevi, ledamot 
Abbe Mardiny, Ullevi, ledamot 
Riad Salem, Ullevi, suppleant 

 
 

1. Mötets öppnande  
Vice ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning  
Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen. 
 

3. Föregående protokoll 2024-01-09 
Protokoll godkändes. 
 

4. Val av justerare 
Örjan Roos och Annika Trygg Carlsson 
 

5. Per capsulam-beslut sedan förra styrelsemötet  
Inga per capsulam-beslut. 
 

6. Ekonomi 
Nya siffror för områdena lämnas ut av kassör. Anmärkningsvärt att flertalet områden haft något hög 
elräkning i vinter (över 1000kr). Ullevi redogör underskott för tredje året i rad – åtgärd behövs. 
Administration har dragit över avseende personal, men ligger i övrigt ungefär enligt budget. 
Investeringar i maskinpark har också dragit i väg något. 
 

7. Återkoppling – uppföljning från föregående möte 
a. Arrende 30 år, 40 år, 50 år? – Föreningen har i dagsläget 37 medlemmar som haft 

arrendekontrakt i 30 år, 17 kolonister som haft i 40 år och tre medlemmar som haft i 50 år. 
Förslag att medlem som haft arrendekontrakt 30 år eller mer uppmärksammas i samband 
med årsmötet, haft i 40 år eller mer ej behöver betala medlemsavgift och haft i 50 år eller 
mer, ej behöver betala vare sig medlemsavgift eller arrendeavgift. Beslut togs bifalla förslag. 

b. Förslag till information till personer som anmäler intresse för lott presenteras. Beslut att 
använda förslaget. 

 
8. Återkommande punkter från årsmötet 2023 

Motion nr 4 om jäv och motion nr 5 om publikation av styrelseprotokoll som gick igenom vid årsmötet 
2023 rör båda stadgeändringar. Dessa motioner behöver därför tas upp på årsmöte 2024 igen. 
Diskussion om hur styrelsen  ställer sig till dessa motioner. 
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9. Verksamhetsberättelse 2023 LKT 
Föreningens verksamhetsberättelse är påbörjad. Utkastet skickas ut till styrelsens medlemmar som 
uppmanas inkomma med förslag om ändringar och/eller tillägg senast 31 januari. 
 

10. Verksamhetsplan LKT  
Föreningens verksamhetsplan påbörjad. 
 

11. Växtlighet i staket 
Beslut togs 2023 att kolonister med lott mot staket runt området har till 1 juli 2024 att ta bort 
växtlighet i staket. Områdesrepresentanterna behöver inventera vilka lotter som har problem med 
växtlighet i staket så föreningen sedan kan skicka ut meddelande med påminnelse till de kolonister 
som det gäller. 
 

12. Motioner 
Besvaras 
 

        13.  Områdesrapporter 
Emmalund – skadegörelse områdesstaketet 
Ullevi –  
Valla – vattenrör frusit sönder på vintertoalett 
Ådala –  

 
14. Anticimex  

 Gnagare fångats i slagfällor. Fågelmatning förekommer vid entréplan Ullevi. 
 Informera berörda om att fågelmatning inte ska ske. 
 

15. Punkter som informeras ut till medlemmar 
 Punkt 7 och 14. 
 

16. Övrigt  
a. Jubileumshelg Naturcentrum 30 år 1–2 mars. Logotyp och presentation av medlemsföreningar 

önskas inkomma senast 15 februari. Elisabeth får i uppgift att ta fram förslag till presentation. 
b. Under må-on v.5 eller v.6 ska varje område lämna i iPhone, iPad, iZettle, skrivare och router till 

Fontänen för uppdateringar. Uppdateringen beräknas ta en dag.  
c. Nästa styrelsemöte tisdag 13 februari. 

 
17. Mötet avslutas 
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